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خبری

رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی از ساخت و تکمیل یک 
میلیون و ٢٣٢ هزار واحد مسکونی توسط بنیاد مسکن در 
شهرهای کوچک و روستاها در دولت تدبیر و امید خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار«، مراسم معارفه حجت الاسلام و 
المسلمین »حسین روحانی نژاد« نماینده جدید ولی فقیه 
در بنیاد مسکن انقلاب اسلامی ظهر امروز و با حضور وزیر 
راه و شهرسازی در ساختمان بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 

برگزار شد.
»علیرضا تابش« -رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی- در 
این مراسم، گفت: از سال ٩١ تا کنون یک میلیون و ٢٣٢ 
هزار واحد مسکونی در بخش مسکن مهر مسکن محرومان 
و مسکن روستایی توسط بنیاد احداث و تکمیل شده است.
وی گفت: امسال ۲۵۰ هزار واحد نیمه تمام را تا پایان سال 
تکمیل و تحویل می دهیم و ٣١٠ هزار واحد روستایی را در 

برنامه ساخت داریم که به زودی آغاز می شود.
به گفته تابش بعد از وقوع سیل های اخیر  حدود ۵۰۶هزار 
واحد در مناطق اسیب دیده تعمیر شده است و ٢٣ هزار 

واحد نیمه تمام که از سیل و زلزله دچار اسیب شده بود 
تکمیل شده است.

از سال  اخیر  در سیل های  استان  پنج  اعلام کرد:  تابش 
گذشته دچار اسیب جدی شده بود که منجر به بازسازی ۶۰ 
هزار واحد، تعمیر ٩٠ هزار واحد و هزینه ٨٠٠ میلیاردی برای 

ساخت فنی روستاها شده است.
رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی به مسکن روستایی 
اکنون  روستایی  خانه های  درصد   ۶۰ گفت:  و  کرد  اشاره 

نوسازی و تکمیل شده است.
وی به مسکن محرومان اشاره کرد و گفت: طرح مسکن 
محرومان در ١٢ استان در حال اجرا است و تاکنون ۲۵ هزار 
واحد را تحویل دادیم و ۵۰ هزار واحد نیز تا پایان دولت در 

دست اجرا و تکمیل است.
تابش به سهم مسکن مهر که از سوی بنیاد تکمیل شده 
است اشاره کرد و گفت:۳۵۰هزار واحد مسکن مهر سهم ما 
بود که ١١٧ هزار واحد ان در سه سال اخیر تکمیل و باقی تا 

سال آینده تکمیل و تحویل داده می شود.

خبر اول

توسط »بنیاد مسکن«؛

یک میلیون و ٢٣٢ هزار واحد مسکونی ساخته شد

شمار بهبودیافتگان مبتلایان کرونا به 352 هزار و 19 تن رسید

پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزارت  سخنگوی 
گفت: با فوت ۱۷۹ بیمار کرونای دیگر در ۲۴ ساعت 
گذشته، شمار جانباختگان بیماری کووید۱۹ در کشور 
به ۲۳ هزار و ۶۳۲ نفر رسید و تاکنون ٣5٢ هزار و ١٩ 
نفر از بیماران، بهبود یافته و از بیمارستان ها ترخیص 

شده اند.
آمار  آخرین  درباره  گذشته  روز  لاری  سادات  سیما 
مبتلایان قطعی به ویروس کرونا در کشور و موارد 
فوت ناشی از این ویروس افزود: تا دیروز و بر اساس 
بیمار   ۹۸۱ و  هزار  تشخیصی،دو  قطعی  معیارهای 
به کووید۱۹ در کشور شناسایی شد و  جدید مبتلا 
هزار و ۷۲۶ نفر بستری شدند. با این حساب، مجموع 
بیماران کووید۱۹ در کشور به ۴۱۰ هزار و ۳۳۴ نفر 

رسید.
سخنگوی وزارت بهداشت گفت: خوشبختانه تاکنون 
از  یا  یافته  بهبود  بیماران،  از  نفر   ۱۹ و  هزار   ۳۵۲
بیمارستان ها ترخیص شده اند. همچنین ۳۸۲۷ نفر 
از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در وضعیت شدید این 
بیماری تحت مراقبت قرار دارند و تاکنون سه میلیون 
و ۶۴۱ هزار و ۵۸۱ آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور 

انجام شده است.

لاری افزود: بر اساس آخرین اطلاعات کرونا در کشور، 
اصفهان،  قم،  گیلان،  مازندران،  تهران،  های  استان 
خراسان  کرمان،  شرقی،  آذربایجان  رضوی،  خراسان 
شمالی، سمنان، یزد، زنجان و قزوین در وضعیت قرمز 

قرار دارند.

وضعیت کرونا در کاشان

اپیدمی در شهر کاشان کرونا  اشاره وضعیت  با  وی 
گفت: این شهرستان در اسفند ۹۸ با خیز شدید کرونا 
مواجه شد اما از فرودین ۹۹ نمودار موارد بستری و 
ابتلا به کرونا در این شهرستان نزولی شد و این روند 
تا اواخر اردیبهشت ادامه داشت و تا نیمه خرداد به 
پایداری نسبی رسید اما از نیمه خرداد خیز دوم کرونا 
در  بستری  و  ابتلا  موارد  روند  و  کاشان مشاهده  در 
این شهرستان صعودی شد که با اندکی افت و خیز 

همچنان ادامه دارد.
لاری افزود: هم اکنون تعداد ۱۲۰ بیمار مبتلا به 
کووید۱۹ در بیمارستان ها و مراکز درمانی کاشان 

بستری و ۲۹بیمار در بخش مراقبت ویژه هستند.
سخنگوی وزارت بهداشت ادامه داد: میزان استفاده از 
ماسک در مناطق تحت پوشش دانشگاه علوم پزشکی 

کاشان ۶۵ درصد، میزان استفاده از ماسک در وسایل 
نقلیه درون و برون شهری این شهرستان ۸۵ درصد، در 
بانک ها و ادارات دولتی ۸۵ درصد و میزان استفاده 
از ماسک در بین شاغلان اصناف و مراکز صنعتی به 

ترتیب ۶۰ و ۷۰ درصد است.
وی گفت: از زمان شروع اپیدمی کرونا تاکنون ۳۴ هزار 
مورد بازرسی از اماکن عمومی و کارگاهها انجام شده، 
طی این بازدیدها ۲۵۶ مرکز متخلف به علت رعایت 
نکردن پروتکل های بهداشتی به مراجع قضایی معرفی 

و ۹۹ واحد متخلف پلمپ شدند.
های  پروتکل  رعایت  میزان  بیشترین  افزود:  لاری 
کمترین  و  کاشان  دولتی  ادارات  در  بهداشتی 
میزان در نانوایی ها و مراکز پیشخوان دولت است. 
شاهد  بهداشتی  اصول  بیشتر  رعایت  با  امیدواریم 
زرد و هشدار کرونا  از وضعیت  خروج شهر کاشان 
باشیم و یادمان باشد که تنها راه پیشگیری و کنترل 
کرونا رعایت اصول بهداشتی سه گانه شامل استفاده 
از ماسک، رعایت فاصله اجتماعی و شست و شوی 
و  انگاری  سهل  گونه  هر  و  هاست  دست  مداوم 
عادی انگاری زمینه خیز مجدد این اپیدمی را فراهم 

می کند.

»وزیر بهداشت«:
ایران در آینده یکی از کشورهای 
پیشتاز در دستیابی به واکسن 

کرونا خواهد بود
وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: در آینده یکی از 
کشورهای پیشتاز در دستیابی به واکسن کووید-۱۹ خواهیم 

بود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از وزارت بهداشت، سعید 
نمکی در پیامی به ششمین نشست مراکز همکار سازمان 
جهانی بهداشت در ایران افزود: همه مراکز تحقیقاتی اعم از 
بخش های دولتی، شرکت های دانش بنیان و مجموعه هایی 
که در امور تحقیقاتی به خصوص در رابطه با  کووید-۱۹ در 

کشور مشغول فعالیت هستند.
وی افزود: این پاندمی بلایی فراگیر است که علاوه بر کشور 
ما، کل منطقه و کل جهان را در گیر کرده است و بدون یک 
همکاری، هم افزایی و همدلی درون و برون بخشی نخواهیم 
توانست بر این بلای بزرگ بشریت در این قرن فائق آییم. در 
زمینه های درمان، پیشگیری و آموزش عمومی فعالیت های 
زیادی انجام داده ایم اما یکی از جنبه های بسیار مهم و 

تاثیرگذار، جنبه های تحقیقاتی در زمینه های مختلف است.
وزیر بهداشت گفت: تحقیقات در اینکه کدام دارو موثرتر بود. 
تحقیقات در اینکه کدام روش در مراقبت از بیماران تاثیرگذارتر 
بود. تحقیقات در اینکه با کدام شیوه می شود در آینده مراقبت 
بیشتری از جمعیت های آسیب پذیر در برابر بیماری داشت. 
مرگها در کدام سنین بالاترند و در کدام گروه هدف باید مراقبت 
بیشتری انجام دهیم و غیره و از همه مهمتر رسالت همگانی 
ما در ساخت یک واکسن موثر برای پیشگیری از ابتلا به 

کووید-۱۹ است.
نمکی خاطرنشان کرد: خوشبختانه در جمهوری اسلامی ایران، 
مراکز تحقیقاتی متعددی به خصوص مراکزی که سابقه دیرینه 
ای در ساخت واکسن دارند مانند انستیتو پاستور، انستیتو 
رازی و شرکت های دانش بنیانی با حضور جوانان بسیار بسیار 
هوشمندی تشکیل شده است و وزارت بهداشت هم در این 
زمینه مشعول فعالیت است.یکی از راهکار های توفیق بیشتر 
در این زمینه، پیوستن این مراکز تحقیقاتی درون کشورها به 

مراکز صاحب تجربه و دانش بیرون مرزهاست.
وی ادامه داد: از همه همکاران تقاضا می کنم برای ایجاد 
شبکه تحقیقاتی بسیار موثر، اطلاعاتشان را در مرکزیت وزارت 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با ما به مشارکت بگذارند 
و گزارش پیشرفت کار را همان طور که تا حالا داشتم، به 
عنوان یک همکار ایمونولوژیست در اختیارم بگذارند تا از آن 
طرف بتوانیم برای ثبت این داده ها و اطلاعات در عرصه بین 
المللی گام هایی برداریم و با کمک سازمان جهانی بهداشت 
به عنوان هماهنگ کننده فعالیت های بهداشتی کشورهای 
جهان، این اطلاعات را بین کشورها مبادله و رسیدن به اهداف 

و دستاوردها را تسریع کنیم.
نمکی گفت: تردید ندارم که جمهوری اسلامی ایران با قابلیت 
هایی که دارد و با سابقه قابل توجهی که در ساخت واکسن از 
حدود ۱۰۰ سال پیش دارد، با شکل گیری شرکت های دانش 
بنیان و مسلط به امور ساخت فرآورده های بیولوژیک و با 
حضور کارخانه های داروسازی و به خصوص کارخانه هایی که 
داروهای بیوسیمیلار و بیولوژیک می سازند، در آینده یکی از 
کشورهای پیشتاز در دستیابی به واکسن کووید-۱۹ خواهد بود.

کرونا در ایران

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید منوچهر جمشیدی  را گرامی می دارد

کرونا در ایران
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اجتماعی

بهره  با هدف  و  مردم  اهمیت جایگاه مشارکت  به  نظر 
گیری از ظرفیت گستردة نهادهای مردمی در پیشگیری از 
وقوع جرایم و آسیب های اجتماعی، نشست هم اندیشی 
به میزبانی معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم 
دادگستری کل استان البرز و با حضور نمایندگان بیش از ٣٠ 

مؤسسه و سازمان مردم نهاد البرزی برگزار شد.
معاون  خانی  داراب  جعفر  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری البرز در این 
جلسه ضمن اشاره به نقش و جایگاه سازمان های مردم نهاد 
در پیشگیری از وقوع جرایم و تشریح زمینه های مشارکت 
آن ها اعم از اطلاعرسانی و ارتقاء آگاهی های عمومی، 
ایجاد، گسترش و تقویت هماهنگی بین دولت و مردم، 
گسترش نظارت عمومی و ارزیابی فعالیت ها، افزایش بهره 
وری در استفاده از منابع و هنجارسازی اظهار کرد: امروز 

بیش از هر زمان دیگری نیازمند بهره گیری از ظرفیت های 
موجود اجتماعی جهت تحقق اهداف پیشگیرانه هستیم.

وی افزود: لزوم پیشگیری از وقوع جرایم و آسیب های 
اجتماعی شرایطی را فراهم می سازد تا با اتخاذ رویکردهای 
مشارکتی، از ظرفیت های موجود اجتماعی استفاده کنیم 
که دستورالعمل ابلاغی ریاست قوه قضاییه درخصوص نحوة 
مشارکت و تعامل نهادهای مردمی با قوه قضائیه نیز به 

همین مهم تأکید دارد.
این مقام قضایی در ادامه به ظرفیت ایجاد شده در سامانه 
جامع ارتباطات مردمی )سجام( اشاره و بر لزوم انتشار اخبار 

جرایم و آسیب ها از طریق این سامانه تأکید کرد.
در پایان جلسه تعدادی از مدیران سازمان های مردم نهاد 
به ارائه نقطه نظرات و بیان پیشنهادات خود پیرامون نحوه 

مشارکت با دستگاه قضایی پرداختند.

»البرز« چه خبر؟

»معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری البرز«:

ظرفیت و جایگاه نهادهای مردمی در تحقق 
اهداف پیشگیرانه حائز اهمیت است

اشتباه بازیکن در حین مسابقه تکنیکی است یا تاکتیکی؟

»رئیس شورای شهر کرج«:

حساسیت مردم به محیط زیست ستودنی است

رضا پرکاس - مربی ایرانی-آلمانی
یا  است  تکنیکی  مسابقه  حین  در  بازیکن  اشتباه 
تاکتیکی؟ اشتباه را در زمان تحت فشار بودن بوسیله 
حریف انجام داده یا خود به استقبال  این اشتباه رفته 

است؟
اشتباه تکنیکی بازیکن:

- اگر اشتباه تکنیکی در حالت تحت فشار از سوی بازیکن 
حریف باشد که این را نمیتوان اشتباه فردی دانست.

راه حل:
- باید تمرینات بیشتری در شرایط نزدیک به بازی برای 

بازیکنان طراحی شود.
- اما اگر یک بازیکن بدون اینکه تحت فشار باشد  و پاس 
رو به عقب محکم به دروازبان بده و گل شود، او مقصر 
است و اگر دو بار تکرار کرد و دوباره گل دریافت گردید 

)این یک نمونه است(.

راه حل ها:
- جا به جایی پست بازی 

- تعویض بازیکن
اشتباه تاکتیکی بازیکنان:

تاکتیک موضوعی است که باید بوسیله کادر فنی آموزش 
داده شود )به صورت تئوری و عملی( و برای جا افتادن 
آن، تمرینات مناسب و تکرار آن لازم و ضروری است. 
کلا یک تیم حرکاتی را می تواند در زمین انجام دهد 
که طی هفته یا پیش فصل یا در طول فصل آن ها را 

تمرین کرده باشد.
اشتباه تاکتیکی تحت فشار:

- مربی به بازیکن راه کار نشان دهد و یا او را از انجام 
مجدد این تاکتیک بر حذر دارد. )البته باید در تمرینات 
روزهای آینده برای بهتر شدن، تمرینات اختصاصی را با 

بازیکن انجام شود(

راه حل ها:
- تذکر به او با یاد آوری کارهای انجام شده در تمرینات 

روزانه تیم.
- پست بازیکن را عوض کند از چپ به راست یا بلعکس

اشتباه تاکتیکی که خود بازیکن بدون تحت فشار بود 
انجام داده:

مثلا پا به توپ شدن اضافی در زمانی که باید با هم 
تیمی خود پاسکاری میکردند  و یا در زمان تدارک حمله 
با یک ارسال بلند چون تیم جلو کشیده؛ اما با یک پاس 
رو به عقب یا دریبل غیر ضروری باعث می شود چند 
بازیکن )هم تیمی( از بازی خارج شده و تیم اسیر ضد 

جمله یا حمله سریع شود.
راه حل ها:

- تذکر جدی 
- تعویض بازیکن 

رئیس شورای اسلامی شهر کرج با تاکید بر اجرای پروژه 
های عمرانی بدون آسیب به محیط زیست کرج گفت: 
حساسیت مردم نسبت به حفظ فضاهای سبز و محیط 

زیست شهر کرج ستودنی است.
اکبر سیلم نژاد روز گذشته در نشست کمیسیون محیط 
زیست شورای اسلامی شهر کرج گفت: مخالف تخریب 
درختان و فضای سبز در حین اجرای فعالیت های شهری 
و پروژه های عمرانی هستیم و در طراحی ها و برنامه 

ریزی ها باید به این مسائله توجه کرد.
میدان  غیرهمسطح  تقاطع  احداث  موضوع  به  وی 
جمهوری اسلامی کرج، اظهار داشت: صحبت های مشاور 
پروژه و سایر عوامل استماع شد و اینکه تلاش می شود 
آسیب کمتری به فضای سبز و محیط زیست وارد شود، 
قابل توجه است اما دوستداران طبیعت و شهروندان 

دغدغه هایی در خصوص آمارهای ارائه شده در رابطه با 
قطع درختان دارند که باید برای رفع آن تلاش کرد.

سلیم نژاد افزود: گرچه در برخی موارد برای احداث پروژه 
های عمرانی و زیرساختی و تامین نیازهای شهری ناچار 
به جابه جایی تعدادی درخت هستیم و در سراسر جهان 
امری پذیرفته شده است اما نحوه طراحی ها و تعیین 
خط پروژه باید به گونه ای باشد که حتی به بهای افزایش 
هزینه تمام شده آسیب کمتری متوجه درختان و محیط 
زیست باشد و انتظار افکار عمومی، رسانه ها و حامیان 

طبیعت نیز همین مسائله است.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج گفت: محدوده میدان 
جمهوری اسلامی در مرکز شهر کرج یکی از پرترددترین 
نقاط استان است که از ترافیک عصرگاهی و صبح گاهی 
رنج می برد و این معضل به آلودگی هوا و محیط زیست 

نیز دامن می زد لذا اجرای تقاطع غیرهمسطح و انجام 
فعالیت های عمرانی غیرقابل اجتناب است و در جریان 
مذاکره با مشاور و مجریان پروژه تلاش خواهیم کرد تا 

نیاز به جابه جایی درختان به حداقل ممکن برسد.
سلیم نژاد عنوان کرد: از شهروندان و عزیزانی که این روزها 
موضوع تهدید حیات درختان در محدوده میدان جمهوری 
اسلامی را پیگیری می کنند که البته مورد تاکید و تقدیر 
اعضای شورای اسلامی شهر نیز می باشد، تقاضا دارم 
به روی دیگر سکه و ضرورت انجام تغییرات هندسی و 
احداث زیرگذر برای ساماندهی ترددها و کاهش ترافیک و 
راهبندان هم توجه لازم را داشته باشند و اطمینان خاطر 
می دهم که هر اقدام فنی و کارشناسی برای جابه جایی 
کمترین اصله درخت برای ساخت طرح مذکور در دستور 

کار قرار گرفته است.

افتتاح ۲۰ خانه هلال البرز توسط رئیس جمهور
»علی درویش پور« -معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز- اعلام کرد که امروز )پنجشنبه( همزمان با سراسر 

کشور ۲۰ خانه هلال استان البرز به صورت ویدئوکنفرانسی با پیام رییس جمهوری در این استان افتتاح می شود.

در بازدید بزرگان و قهرمانان کشتی المپیک 
از مجموعه ورزشی کارگران شهید معتمدی؛

پرویز سیروس پور: سالن کشتی 
ورزشگاه کارگران در ایران 

کم نظیر است
سالن و آکادمی کشتی مجموعه ورزشی کارگران شهید معتمدی که 
به طور کامل بازسازی شده و به مجهز ترین امکانات روز نرم افزاری 
و سخت افزاری تجهیز شده است  بدون شک یکی از بهترین و 
کامل ترین سالن های کشتی در ایران است به طوری که پس از 
حضور محمدرضا طالقانی و تحسین وی از احداث و بازسازی این 
سالن اخیرا پرویز سیروس پور رییس سابق فدراسیون کشتی ، علیرضا 
رضایی نایب قهرمانی سنگین وزن المپیک ، حمید بنی تمیم دبیر و 
سرپرست سابق فدراسیون کشتی و برخی دیگر از اهالی هنر و سینما 
با حضور در وررزشگاه کارگران نیز فضا و امکانات و محیط سالن 
کشتی فوق را ستودند و از آن به عنوان یک الگوی خوب برای سایر 

سالن های کشتی در کشور یاد کردند.
پرویز سیروس پور که بیش از نیم قرن در همه رده های کشتی 
مسئولیت داشته و با پست ریاست فدراسیون کشتی بازنشسته شد 
اما همچنان در کنار کشتی هست در این بازدید گفت: من واقعا 
تحسین می کنم مسئولین وزارت کار و مسئولین ورزش وزارت کار 
را که اینقدر به کشتی در منطقه جنوب شهر و جاییکه بزرگانی مثل 
پهلوان تختی را به جهان معرفی کرد وزارت کار روی ورزش سنتی و 
مدال آور ما ایرانیان اینچنین تمیز و دقیق سرمایه گذاری کرده است 
و خوشحالم از اینکه یک مدیر ورزشی مسئولیت ورزشگاه معتمدی 

را برعهده دارد.
وی افزود: کار خوب را باید ستود و ای کاش در سایر بخش های 

ورزش نیز این دقت را در احداث سالن های ورزشی داشته باشند.
سیروس پور اضافه کرد: من البته اخبار آکادمی پهلوان اکبر فلاح را 
در این ورزشگاه پیگیری می کنم و میدانم که قهرمانان زیادی از این 
آکادمی به تیم های ملی رده های پایه راه یافته اند و ثبت نام نزدیک 
به 5٠٠ نونهال و نوجوان که اغلب از قشر کارگر هستند در این آکادمی 
بیانگر کار خوب و اساسی است که مجموعه کارگران انجام می دهد 
و باید به همه مسئولین وزارت کار و اداره تربیت بدنی کارگران خدا 
قوت و دست مریزاد بگویم که چراغ کشتی را در جنوب شهر تهران به 

زیبایی روشن نگه داشته اند.
حامد حاجی پور رییس مجموعه ورزشی کارگران شهید معتمدی نیز 
با خیر مقدم به بزرگان کشتی گفت: برای بنده جای خوشحالی دارد که 
استاد سیروس پور و قهرمانان خوش آوازه کشتی مثل آقایان علیرضا 
رضایی و حمید بنی تمیم ، استاد گرامی از اهالی هنر و سینما برای 

بازدید در اینجا حضور یافته اند.
حاجی پور گفت: مجموعه بزرگ و کهن کارگران شهید معتمدی بیش 
از 5٠ سال پیش توسط مدیرانی دلسوز احداث شده و حالا ما وظیفه 
داریم در نگهداری آن دقت کنیم که خوشبختانه پاییز سال گذشته با 
دستور جناب وزیر تعاون کار و رفاه اجتماعی ، کار بازسازی اساسی 
این مجموعه ارزشمند آغاز شد و به رغم شرایط خاص و با رعایت تمام 
اصول بهداشتی بیشتر بخش ها و سالن ها و زمین چمن مجموعه 
به صورت اساسی بازسازی شد. در بازسازی با نظارت و حمایت اداره 
کل ورزش کارگران سعی کردیم که علاوه بر مباحث زیربنایی از علم 
روز دنیا در نوع استفاده از امکانات و رنگ آمیزی و تعیین جایگاههای 
تمرینی و مسابقات نهایت استفاده را ببریم که خوشبختانه همه موارد 
بخوبی پیش رفت و به زودی طی مراسمی رسمی مجموعه به طور 

کامل افتتاح و مورد بهره بردار قرار خواهد گرفت.

کارگران

ایستگاه تاکتیک
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59 سال پیش در چنین روزی، »داگ هامرشولد« ديپلمات سوئدي و دبير كل وقت سازمان 
ملل كه در آفريقا سرگرم حل مسئله كنگو بود بر اثر انفجار هواپيمايش بر فراز رودزياي شمالي 

مستعمره وقت انگلستان )زيمبابوه امروز( كشته شد.

در چنین روزی!

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

تخصیص ۱۰ میلیارد تومان برای مناسب 
سازی سرویس بهداشتی پایانه های تهران

گفت:  تهران  شهرداری  تدافیک  و  نقل  و  حمل  معاون 
شهرداری تهران ۱۰ میلیارد تومان برای تجهیز و مناسب 
سازی سرویس های بهداشتی در پایانه ها و پارک سوارهای 

شهر تهران در سال ۱۳۹۹ اختصاص داده است.
در  هاشمی  مناف  سید  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
دوازدهمین جلسه ستاد هماهنگی و پیگیری مناسب 
سازی کشور، درباره گزارش میزان مناسب سازی  حمل و 
نقل عمومی )مترو و اتوبوس(، توضیح داد: معاونت حمل 
و نقل و ترافیک شهرداری تهران اقدامات فراوانی در حوزه 
مناسب سازی معلولان به ثمر رسانده است. تاکنون هزار 
و ۴۹ مانع و دستک فلزی در ۶۱۹ نقطه از سطح مناطق 
۲۲گانه شهر جمع آوری شده است. همچنین ۳۰۶ مورد 
شابلون محل پارک ویژه معلولان ترسیم و ۷۶۰ مورد تابلو و 
پارک حاشیه ای معلولان و ۲۵۷ عدد پل عابر مناسب سازی 

شده روی نهرها نصب شده است.
او با اشاره به همسطح سازی، بهسازی و دسترس پذیری 
ایستگاه های حمل و نقل عمومی به مساحت ۲۶۱ متر مربع 
و همچنین همسطح سازی و پیوستگی و حذف پله در 
سطح معابر به مساحت ۵۶۳ متر مربع، بیان کرد: سال 
گذشته سه دستگاه بالابر در منازل معلولان نصب شده 
است. همچنین دو هزار و ۷۰۰ متر مربع از گذرگاه های عابر 

پیاده همسطح سازی شده است.
به گفته هاشمی، به منظور مساعدت در بازگشایی مدارس 
استثنایی در مهرماه سال گذشته اقداماتی نظیر مرمت، 
معابر،  ترافیک  گره های  رفع  و  شناسایی  سازی،  ایمن 
آموزشی،  مراکز  حاشیه  در  خودروها  توقف  ساماندهی 
جلوگیری از حفاری و عملیات عمرانی در مجاورت مراکز 

آموزشی انجام شد.
معاون شهردار تهران در ادامه افزود: این آمار عملکردی ذکر 
شده پس از سیاست گذاری های جدید شهردار تهران در 
سال های ۱۳۹۷ و ۱۳۹۸ انجام شده که امسال اقدامات 

اجرایی با دقت و جزئیات بیشتری درحال انجام است.
به گفته معاون شهردار تهران؛ سامانه معلولان و جانبازان 

دستگاه  و ۷۴  ون  خودروی  دستگاه   ۶۲ حاضر  درحال 
اتوبوس ویژه مناسب سازی شده دارند که خرید ۱۰ دستگاه 

خودروی ویژه معلولان در دستور کار امسال قرار دارد.
افزود: چندبار مناقصه تولید خودروی ون  ادامه  وی در 
ویژه معلولان برگزار شده اما به علت نبود امکانات، تولید 
به سرانجام نرسیده  و درحال حاضر تصمیم برای خرید 
این دستگاه ها اتخاذ شده است. درحال حاضر هزار و ۱۴۵ 
دستگاه تاکسی سواری و ون به ۵۸ مدرسه استثنایی که 
شامل ۵ هزار و ۶۸ نفر دانش آموز می شوند، خدمت رسانی 

می کنند.
هاشمی درباره اقدامات مناسب سازی در سازمان پایانه ها 
با  جابه جایی  تسهیلات  داد:  توضیح  سوارها،  پارک  و 
خودروهای برقی و پل عابر مجهز به پله برقی در پایانه 
غرب ایجاد شده است.  همچنین سال گذشته یک دستگاه 
آسانسور جانبازان و معلولان در پایانه جنوب نصب شد. 
امسال ۱۰ میلیارد تومان برای تجهیز و ساخت سرویس های 
بهداشتی مناسب سازی شده در پایانه ها و پارک سوارهای 
تهران اختصاص داده است. شرکت کنترل ترافیک تهران 

نیز تجهیز تقاطعات را در دستور کار خود قرار داده است.
ترافیک  و  نقل  و  معاون حمل  گزارش شهر،  اساس  بر 
شهرداری تهران با بیان اینکه شهرداری تهران در حوزه ارائه 
کارت بلیت مترو تخفیفات بسیاری به معلولان و جانبازان 
ارائه داده اند، افزود: مصوبات خوبی پیشنهاد و به تصویب 
می رسد اما اگر اراده جمعی برای تعدادی از موضوعات مهم 

نباشد، نتیجه مثبتی حاصل نخواهد شد.
به گقته او، اجرای اقدامات مناسب سازی در سیستم حمل 
و نقل بسیار سخت است. در حوزه مناسب سازی ناوگان 
حمل و نقل و خرید خودروها، هیچ کمک بلاعوضی نشده 
است. شهرداری براساس قوانین مالی خود امکان انجام 
اقدامات مناسب سازی را دارند. بهتر است که نگاه ویژه  تری 
به شهرداری ها در فصل بودجه شود. اگر دولت به شهرداری 
تهران کمک کند، شهرداری امکان خرید اتوبوس های ویژه 

معلولان به صورت آماده CBU را دارد.

مکثگزارش

مدیرکل ورزش و جوانان استان اصفهان تاکید کرد:

ورزش بانوان اصفهان بر قله افتخار ورزش ایران

صدور پروانه ساختمانی برای املاک قولنامه ای در کرج ممنوع شد

در مدت زمان کوتاهی که سیدمحمد طباطبایی در راس اداره 
کل ورزش و جوانان استان اصفهان قرار گرفته است، حال 
و هوای فضای ورزش این استان به آرامش و همدلی مثال 
زدن دست پیدا کرده و تمام اهالی ورزش معتقد هستند، 
طباطبایی در این مدت زمان اندکی که سکان هدایت ورزش 
وآشفته  نابسامان  اوضاع  است  گرفته  دست  در  را  استان 
شش، هفت سال گذشته را سر و سامان بخشیده و به خوبی 

آنالیز کرده است.
طباطبایی با اشاره به اوضاع و احوال دوره قبل قصد دارد 
با اجرایی کردن برنامه های کوتاه مدت، میان مدت و بلند 
مدت با شفافیت اهالی ورزش استان را در جریان کارهای 
مدیریت جهادی خود قرار دهد. اهالی ورزش استان اصفهان 
با ابراز خشنودی از شرایط مطلوبی که در سطوح مختلف به 
وجود آمده است به آینده ورزش استان پر استعداد اصفهان 

امیدوار شده اند.
اما در این بین قطعاً منافع افراد غیر ورزشی که در دوره های  
قبل با واسطه گری و رفیق بازی به ورزش ورود کرده بودند 
و دست شان از عرصه ورزش کوتاه شده است که در مدیریت 
قبلی صرفاً برای نگاه داشتن صندلی مدیر و سوءاستفاده 
مالی به ترفندهای گوناگون روی می آوردند و در پست های 
کلیدی باج گیری می کردند، اکنون که منافعشان به خطر 

افتاده است به طور محسوس یا زیرپوستی به دنبال اهداف 
خاصی هستند و با شیطنت وجوسازی می خواهند با تحت 
تاثیر قرار دادن اهالی ورزش نظرات خود را به مقامات وزارت 

ورزش القاء کنند. 
در این راستا اخیرا افراد معلوم الحال که با قلدری و زور 
به ورزش ورود کرده بودند با نوشتن مطالب توهین آمیز 
که تماماً حالت مجرمانه دارد سعی در ایجاد کارشکنی و 
اختلال در اعصاب و روان دست اندرکاران و تیم و مشاوران 
مدیریت جدید ورزش استان، سعی بر دستیابی به مقاصد و 
جایگاه  های از دست داده دارند. اما زهی خیال باطل که عزم 
سید محمدطباطبایی برای بازگردادن اقتدار به ورزش استان 

اصفهان راسخ و پایدار است.
درک  با  سازنده،  انتقادات  به  احترام  ضمن  طباطبایی 
بر  تکیه  با  و  است  گرفته  برعهده  که  مسئولیت خطیری 
اعتقادات دینی چون کوهی استوار پای به این عرصه نهاده 
است و با هر مشکلاتی مدارا می کند و قطعاً به این شعار 
پایبند است و با حوصله فراوانی که در جهت ارتقاء ورزش 
استان گام بر می دارد، یقین دارد مردم فهیم و اهالی ورزش 

استان اصفهان بهترین قضات برای داوری هستند.
 وی به صراحت اعلام کرده است: اگر این افراد که منافع 
شخصی شان را همچنان بر منافع ورزش استان ترجیح می 
دهند دست از شیطنت برندارند قطعاً با نهادهای امنیتی و 

نظارتی دست و پنجه نرم خواهند کرد.
سیدمحمد طباطبایی و تیم منسجم و وفادارش با عزمی 
جزم، خستگی ناپذیر و بدون هراس از تهدید و ارعاب افراد 
در تلاش  در عرصه ورزش،  و شناخته شده  الحال  معلوم 
هستند با پیگیری اهداف سازندگی و رفع مشکلات پیش 
آمده در سال های اخیر، تحولی اساسی در ورزش به ویژه 

ورزش بانوان این استان پهناور ایجاد نمایند.

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه، حقوقی و املاک شورای 
اسلامی شهر کرج از ممنوعیت صدور پروانه ساختمانی برای 
املاک قولنامه ای برابر با رأی صادره از سوی دیوان عدالت 

اداری خبر داد.
فرج اله ایلیات گفت: برابر شکایت اداره کل بازرسی استان 
البرز به دیوان عدالت اداری و رأی صادره از سوی این نهاد، 
مصوبه صدور پروانه ساختمانی برای زمین های قولنامه ای 
ابطال شده است و شهرداری ها نمی توانند در این خصوص 

مثل روال گذشته عمل کنند.
دبیر شورای اسلامی شهر کرج گفت: در این راستا قانون 
عطف به ماسَبق نمی شود و تمام افرادی که قبل از صدور 
رأی ابطال نسبت به دریافت پروانه ساختمانی اقدام کرده و 
در حال ساخت بنا می باشند، همچنین افرادی که تشکیل 
پرونده داده و با پرداخت حق سرانه، نقشه ساخت آنها صادر 
شده است، دارای حقوق مکتسبه می باشند و شهرداریها باید 

به امور این افراد رسیدگی کنند. 
از  از مناطق ۱۰ گانه شهرداری کرج  اینکه  بیان  با  ایلیات 
تاریخ ابطال مصوبه از سوی دیوان عدالت اداری نباید پرونده 
جدیدی برای صدور پروانه ساختمانی در اراضی قولنامه ای 
مفتوح کنند، اظهار کرد: هرگونه رسیدگی به این درخواست 
ها و یا اقدام به صدور پروانه وجاهت قانونی ندارد و تخلف 
محسوب می شود لذا این موضوع تا صدور بخشنامه یا 

تصمیم گیری و رأی جدید مسکوت خواهد ماند.
او در پایان با بیان اینکه ساخت و ساز در املاک قولنامه 
ای از گذشته تاکنون محل بحث حقوقی بوده است، گفت: 
نوع  این  برای  مالکیت  سند  صدور  تسهیل  با  امیدواریم 
اراضی، از حقوق مالکین آنها حمایت شود، در غیر این صورت 
نتیجه ای جز تشدید تفکیک غیرقانونی قطعه های بزرگ و 
ساخت و ساز غیرمجاز در قطعات با مساحت کمتر در بر 

نخواهد داشت.

شهری

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار
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فرهنگی

بدینوسیله به وراث مرحوم یداله خان جهانی که عبارتند از بتول 
خان جهانی و محمدرضا خان جهانی و نظرعلی خان جهانی 
)ولی محمدرضا ( ساکنین : کرج محمد شهر بلوار امام جنب 
تالار ایسان خ برزگر کوچه یکم که امر ابلاغ عدم ابلاغ واقعی 
میسر نگردیده ابلاغ میگردد که در خصوص پرونده اجرایی 
کلاسه فوق، له شما و عليه وراث مرحوم یداله خان جهانی 
کارشناس رسمی خودروی شماره ۴۸۷ص ۸۶  نظریه  طبق 
ایران ۲۱ به مبلغ 5٣٠/٠٠٠/٠٠٠ ریال ارزیابی گردیده، لذا چنانچه 
به مبلغ ارزیابی اموال معترض می باشید، اعتراض کتبی خود 
را ظرف مدت پنج روز از تاریخ ابلاغ این اخطاریه به ضمیمه 
فیش بانکی دستمزد کارشناس تجدید نظر به مبلغ 4٠٠/٠٠٠/١٧ 
ریال به شماره حساب ٠١٢5٠٠٢5٠٠٠٠٠ کانون کارشناسان به 
این شعبه اعلام ضمنا به اعتراضی که خارج از موعد یا فاقد 
فیش بانکی دستمزد کارشناس تجدید نظر باشد ترتیب اثر 
داده نخواهد شد. این آگهی یک نوبت در یکی از روزنامه های 
کثیرالانتشار چاپ و عملیات اجرایی ادامه می یابد.  ٩٩/5٨٩ف
مریم ایرانی بجندی- مسئول واحد اجرای اسناد رسمی کرج

خانم شائقه زهرا اجلال برابر وکالتنامه ۹۹۴۷۰ مورخ ١٣٩٩/٣/٣١ دفتر ۱۴۰ تهران از طرف آقای نادر عباس نژاد ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است سند 
مالکیت یک دانگ مشاع از ششدانگ یک باب واحد تجاری به مساحت ٣6/5٨ متر مربع قطعه ۲ تفکیکی به شماره ۱۸۲۲۳ فرعی از ۱۴۹ اصلی مفروزو مجزی شده از ۱۲۸۷۳ از 
اصلی مذکور ذیل ثبت صفحه ۱۳ دفتر جلد ۱۲۹ املاک و به شماره چاپی ۵۳۴۷۷۰ که به نام نادر عباس نژاد صادر گردیده است مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی 
نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالكيت نزد خود و یا انجام 
معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی 

است چنانچه ظرف مدت مقرراعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. ٩٩/5٨6ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه ٣ کرج - از طرف حسین رضا نوری شاد

آگهی اخطار ماده 101

آگهی فقدان سند مالكيت

دو فیلم ایرانی در جشنواره بین المللی پراگ
فیلم پسر-مادر ساخته مهناز محمدی محصول مشترک سینمای ایران و جمهوری چک در بخش پانورامای 
جشنواره فیلم پراگ و فیلم متری شیش و نیم به نویسندگی و کارگردانی سعید روستایی هم در بحش »سیاره 

تاریک« این جشنواره سینمایی به نمایش گذاشته خواهد شد.

سخت مثل روزهای دهه شصت؛
»واقع گرایی« لازمه استقلال امروز

دهه  فوتبال  که  هایی  آن 
قدرت  اند،  ندیده  را  شصت 
هضم شرایط امروز را ندارند. 
آمدن یک مربی برای آن ها 
شده  زندگی  و  مرگ  بازی 
است. پیش از آنکه قضاوت 
این  بگویم  کنید،  اشتباه 
تلاش  مذمت  در  نوشته 
هواداران استقلال برای بازگرداندن مربی مورد علاقه شان - آندره 
آ استراماچونی- نیست و صرفا قصد دارم وضعیتی را شرح دهم 

که بسیاری آن را می بینند اما درک نمی کنند.
دهه شصت زیر سایه جنگ ایران و عراق، تحریم ایران از طرف 
دول غربی و مشکلات متعدد داخلی فوتبال هم به تبع شرایط 
حاکم روزهای دشواری را سپری می کرد. افراط گرایی به حدی 
بود که حتی در انتهای این دهه وقتی استقلال عنوان قهرمانی 
آسیا را به دست آورد، به »شاهرخ بیانی« گفته شد جایزه بهترین 

بازیکن قاره را نگیرد، چون اسپانسرش کوکاکولاست!
نه آمدن بازیکن خارجی عادی بود و نه غیرت مسلمین قبول 
می کرد یک اجنبی به عنوان مربی بیاید و به بازیکنان بچه 
مسلمان امر و نهی کند! اصلا پولی هم در بساط نبود که مربی 
اجنبی طمع کار جایی در ایران داشته باشد. عاشقان فوتبال که 
تیم »حشمت مهاجرانی« را در جام جهانی آرژانتین دیده بودند، 

سخت این روزها را باور می کردند.
و اما بعد؛ تلفات رسمی کرونا در شش ماه اخیر ٢٠ هزار نفر 
بوده )دو برابر میانگین سالیانه در جنگ با عراق(، تورم هر روزه 
و ساعتی، کمیاب شدن برخی اقلام خوراکی و دارو و کمیاب 
شدن کره که نشانه دقیقی است برای بچه های دهه شصت، 
همگی یک معنا دارند؛ کشور در شرایط مشابه جنگی است. نه 
تصوری که همه از جنگ با گلوله و موشک دارند. مشابه جنگ 
که مستقیما نقدینگی را می برد و انسان ها را تلف می کند. در 

این شرایط اولویت ها تغییر می کنند.
انسان ها وقتی از »هرم مازلو« سقوط می کنند، ناچارند به 
نیازهای اولیه فکر کنند. حتما بارها شنیده اید؛ ورزش نماد 
توسعه، پویایی و نشاط جامعه است. شاخصه هایی که در 
سطوح بالای هرم هستند. ورزش فوتبال هم خارج از این قاعده 
نیست. در وضعیت جنگی نه فوتبال مهم است، نه آنچه در آن 
می گذرد اما گاهی دولت ها تمام تمرکز خود را روی موفقیت 
یک رشته یا یک تیم می گذارند که به دنیا بگویند حال ما خوب 
است! مثل شوروی در دوران جنگ سرد. مثل تیم ملی فوتبال 
کره شمالی در جام جهانی ٢٠١٠. مثل شالکه زمان نازی ها و...

اگر این واقعیت ها را بپذیرید، کمتر قیاس می کنید و کمتر 
حرص می خورید.

یادداشت

دوره  بیست وپنجمین  در  نماینده   ۸ با  ایران  سینمای 
جشنواره بین المللی فیلم بوسان کره جنوبی شرکت می کند.

به گزارش »دنیای هوادار«، بیست وپنجمین دوره جشنواره 
بین المللی فیلم بوسان به دلیل شیوع کرونا دو هفته به 
تعویق افتاد و حالا قرار است از ۲۱ تا ۳۰ اکتبر )۳۰ مهر تا ۹ 

آبان( به صورت حضوری برگزار شود.
در این دوره از این رویداد سینمایی ۱۹۲ فیلم از ۶۸ کشور 
جهان روی ۵ پرده سینماسنتر بوسان نمایش داده می شود. 
اثر در بخش های مختلف این  ایران نیز با ۸  سینمای 

جشنواره حاضر خواهد شد.
از »خورشید« تا »فرزندان شب«؛ همه نمایندگان ایران

فیلم خورشید ساخته مجید مجیدی که جایزه فانوس 
جادویی هفتادوهفتمین جشنواره فیلم ونیز را از آن خود 
کرد و جایزه مارچلو ماستریونی برای بهترین بازیگر جوان 
در  آورد،  ارمغان  به  زمانی جوان  برای روح الله  را  پدیده 
بخش اسطوره های این دوره از جشنواره بوسان و در کنار 
آثار برخی از کارگردانان مطرح سینمای جهان به نمایش 

گذاشته می شود.
بی  کودکان  زندگی  مجیدی،  ساخته  آخرین  خورشید 
سرپرست و بدسرپرست افغان را به تصویر می کشد. کودکان 
و نوجوانانی که به واسطه موقعیتشان به شدت در معرض 
سوءاستفاده ها و آسیب های مختلف قرار دارند و نیاز است 
دیده شوند؛ نوجوانان و کودکانی که به رغم تمام ناملایمات 
زندگی همچنان می دوند و امید خویش )اگرچه واهی( را 

حفظ می کنند و هر روز می جنگند.
ایران در بخش پنجره ای به سینمای آسیا نیز سه نماینده 
دارد؛ در این بخش فیلم مردن در آب مطهر ساخته نوید 
فیلم  افغانستان،  و  ایران  مشترک  محصول  محمودی 
عنکبوت به کارگردانی ابراهیم ایرج زاد و شیطان وجود 
ندارد از محمد رسول اف به نمایندگی از سینمای ایران روی 

پرده خواهند رفت.
شادی کرم رودی با فیلم هرگز، گاهی، همیشه تنها نماینده 

ایران در بخش فیلم کوتاه آسیایی جشنواره بوسان است. 
این فیلم درباره دختری به نام ترنج است که با دانستن 
رازی درباره خواهر دبیرستانی اش، در برزخ تصمیم گیری 

قرار می گیرد.
دو مستندساز نیز در کاروان نمایندگان سینمای ایران در 
این دوره از جشنواره فیلم بوسان حضور دارند. مستند 
اولین حضور  در  پور  نورانی  بهروز  فرزندان شب ساخته 
بین المللی خود موفق شد به فهرست فیلم های منتخب 
جشنواره بوسان راه یابد. فرزندان شب که زندگی کودکان 
سرباز در جنگ ها را روایت می کند، در اولین نمایش ملی 
خود آذرماه ۹۸ در بخش مسابقه سیزدهمین جشنواره 

بین المللی سینماحقیقت روی پرده رفت.
دیگر  نیز  کشاورز  مینا  ساخته  خطر  در  زندگی  هنر 
رویداد  این  مستند  مسابقه  بخش  در  ایران  نماینده 

سینمایی است.
بوسان قدیمی ترین جشنواره فیلم در کره جنوبی است که از 
سال ۱۹۹۶ پایه گذاری شده و طی این ۲۵ سال، به یکی از 

معتبرترین جشنواره های آسیایی تبدیل شده است.
امسال با شیوع کرونا قرار بود این جشنواره از ۷ تا ۱۶ اکتبر 
۲۰۲۰ )۱۶ تا ۲۵ مهر ۹۹( به شکل آنلاین برگزار شود و تنها در 
چند سالن محدود نمایش داشته باشد اما حالا با دو هفته 

تاخیر و به صورت حضوری برگزار خواهد شد.

سینمای ایران

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

با دست پُر در راه بوسان 

محمد حیرانی

 دبیر تحریریه

۶۷ شی تاریخی در البرز کشف شد
و  قاچاقچی  یک  دستگیری  از  البرز  انتظامی  فرمانده 
کشف ۶۷ شی تاریخی مربوط به هزاره دوم قبل از میلاد 

)عصرآهن( در این استان خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، سردار عباسعلی محمدیان روز 
گذشته با اعلام این خبر گفت: در پی دریافت گزارش های 
مردمی مبنی بر قاچاق و نگهداری اشیاء عتیقه،در یک 
ساختمان مسکونی در جاده ملارد، رسیدگی به موضوع در 

دستور کار پلیس آگاهی شهرستان  فردیس قرار گرفت.
وی اضافه کرد: کارآگاهان با انجام اقدامات پلیسی از 
وجود اشیاء عتیقه در منزل یک قاچاقچی  اطمینان 
حاصل کرده  و با هماهنگی مقام قضایی به محل اعزام 

شدند.
فرمانده انتظامی البرز بیان داشت: یک نفر دراین زمینه 

دستگیر شده و در بازرسی از منزل متهم تعداد یک پارچ، 
یک ظرف کوچک سنگی، یک عدد لوح اسطرلاب برنجی، 
یک عدد کاسه ، یک بشقاب مفرغی، یک صندوقچه 
کوچک، ۵۸ قطعه سنگ زینتی کوچک، یک عدد کاسه 
مسی و یک عدد جام درب دار کوچک کشف و ضبط 

کردند.
به کشف یک دستگاه گنج یاب و ۸۲۱  اشاره  با  وی 
قطعه سکه جعلی در این مکان  اظهار داشت: بنابر اعلام 
کارشناسان اداره میراث فرهنگی، عتیقه های کشف شده 

مربوط به هزاره دوم قبل از میلاد)عصر آهن( است.
فرمانده انتظامی استان البرز خاطرنشان کرد: در این زمینه 
پرونده تشکیل و برای انجام مراحل قانونی به مراجع ذی 

ربط ارسال شد.

میراث فرهنگی
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ورزشی پیشکسوت استقلال درگذشت
»حمید مشتری« بازیکن اسبق استقلال روز گذشته در سن ۶۸ سالگی بر اثر 

سکته قلبی درگذشت.

گاف بزرگ صالحی امیری؛

الگوهای جامعه؟!

»سیدرضا صالحی امیری« -رئیس کمیته ملی المپیک- 
زنده یاد  به نام  پاراوزنه برداری  سالن  نامگذاری  مراسم  در 
»سیامند رحمان« قهرمان فقید جهان و پارالمپیک گفت: 
مجموعه کمیته ملی پارالمپیک و فدراسیون جانبازان و 
معلولین پاک ترین و عزیزترین انسان هایی هستند که به 
وجود آن ها افتخار می کنیم. اگر بخواهیم الگویی برای 
ورزش ایران معرفی کنیم، باید خسروی وفا، اسبقیان، سردار 
سیدقاسم قاسمی و ورزشکاران این حوزه را معرفی کنیم.« 
این پاراگراف آخری را باید گاف بزرگ رئیس کمیته ملی 

المپیک دانست.
ابتدا عرض کنیم که هر سه بزرگوار یعی خسروی وفا، 
اسبقیان و قاسمی )البته قاسمی را در عرصه ورزش نمی 
شناسیم ولی سردار عزیزی هستندکه یقینا برای مملکت 
افراد قابل احترام و  اند و مورد احترام( جزو  ایثار کرده 
زحمتکش هستند ولی جناب صالحی امیری آیا تعریف 
و معنای پهلوانی و الگو بودن را یا خوب نتوانستند به 
مخاطب منتقل کنند و یا تعریفشان با آنچه ما می دانیم 

خیلی تفاوت دارد.
جناب صالحی امیری که احتمالا جوگیر شده اند و در آن 
فضایی که همه اش تعریف و تمجید و تاج صدراعظم و 
این جور تعارفات تکه پاره می شده، قرار داشته چنان ذوق 

کرده اند که الگوی خودشان را هم از یاد برده اند!
الگوی یک جامعه بودن خیلی وسیع تر از ده ها و صدها 
مدال و قهرمانی های بزرگ در المپیک و جهان است و 
برای همین است که پس از گذشت قرن ها و سال های 
سال، اول پهلوان و الگوی قهرمانان را مولا امیرالمومنین می 
دانیم و در عصر حاضر هم پوریای ولی و غلامرضا تختی 

به عنوان پهلوانانی که دارای رفتاری شایسته و انسانی بوده 
اند می شناسیم.

از بین چندین و چند قهرمان نامی و بزرگ در المپیک و 
جهان یک غلامرضا تختی را ورزشکاران به عنوان الگوی 
خود معرفی می کنند ، هرچند که تختی هم فرزند زمانه 
خود بوده و این پرسش مطرح می شود که آیا امروز هم اگر 

تختی بود می توانست تختی بماند!؟
در هر صورت تختی نماد منش های پهلوانانه در ورزش 
است و این نمادها و الگوها را باید حفظ و حراست کنیم تا 
جوانان و نوجوانان ما بدانند باید کدام مسیر را بروند تا به 

آدم شدن و انسان شدن نزدیک شوند.
عرض کردیم که بحث ما بر روی افراد نیست. چه اینکه حاج 
محمود خسوی وفا و سید شروین اسبقیان هر کدام دارای 
خصوصیاتی منحصر به فرد در حوزه کاری خود هستند و 
بیش از ٣٠ سال است که برای ورزش تلاش می کنند اما 
آیا خود ایشان قبول می کنند که الگوی جامعه باشند؟! 
آقای صالحی امیری در نقش ریاست کمیته المپیک بر چه 

مبنا و اصولی آن ها را الگوهای جوانان معرفی می کنند؟
در هر صورت برای ورزش نگران شدیم که رئیس کمیته 
المپیک ما فردی ناآشنا و غریبه با اصول اولیه و الفبای  
مفاهیم الگو بودن و ورزش است و برای سایر موارد مرتبط 
با کمیته ملی المپیک که ارتباط مستقیم با سرنوشت ما 
در المپیک و بازیهای آسیایی دارد نگرانیم. آیا واقعا چنین 

تفکری در سایر بخش ها هم حاکم است؟
بدون شک نمی تواند بیش از این باشد. مگر آنکه امید به 
هیات اجرایی کمیته المپیک داشته باشیم که جزو مدیران 
ورزشی هستند )نه همه( که آنجا هم برخی ورود کرده اند 
که با رابطه به ورزش و مدیریت های فدراسیون ها نفوذ 
کرده اند و شایستگان زیادی خارج از گود هستند ولی به هر 

حال 4 نفر ورزشی در هیات اجرایی پیدا می شوند.
اگر بپذیریم که هیات اجرایی در مواردی خاص و تصمیمات 
نهایی بله قربان گوی رئیس کمیته نباشد که خیلی این را 
هم بعید می دانیم! اما باز به آن ها امیدواریم. گاف آقای 
صالحی امیری را ثبت می کنیم به امید آنکه بپذیرد که 

تعریفش برای الگو بودن خیلی دور از واقعیت است...

مستطیل سبزدیدگاه

سایه روشن های »پرسپولیسِ جدید«؛

لطفا باز هم از سد تعاون عبور کنید!

تیم فوتبال پرسپولیس در اولین رسمی خود با نفرات جدید 
نمایش امیدوارکننده ای داشت.

به گزارش »دنیای هوادار«، گل دقیقه ۸۳ شجاع خلیل زاده 
باعث شد تا پرسپولیس در برابر التعاون عربستان به برتری 
یک بر صفر برسد و به نخستین برد خود در این فصل از 
رقابت های لیگ قهرمانان آسیا دست پیدا کند و با چهار 
امتیاز شانسش را برای رسیدن به مرحله یک هشتم نهایی 
افزایش دهد. این اولین بازی رسمی سرخپوشان تهرانی در 
فصل جدید هم بود. این تیم با خریدهای جدیدش برای 
اولین بار یک دیداری رسمی را انجام داد و در نهایت به 
برتری دست پیدا کرد. اما آیا نمایش پرسپولیس، نمایش 

سزاوارانه ای بود؟
یحیی گل محمدی برای این بازی از پنج بازیکن جدید در 
زمین استفاده کرد که در نوع خود جالب بود و البته تا حد 
زیادی انتظارش را می کشیدیم. حامد لک به جای رادوشوویچ 
در قلب خط دفاعی زوج  بود.  قرار گرفته  دروازه  در درون 
جواب پس داده ی شجاع خلیل زاده و محمدحسین کنعانی 
زادگان به میدان رفتند. در سمت راست خط دفاعی سیامک 
نعمتی جای مهدی شیری مصدوم را گرفته بود و در سمت 

چپ سعید آقایی به محمد نادری ترجیح داده شده بود.
در مرکز زمین به جای کمالِ ناآماده، میلاد سرلک در کنار 
راست خط  در سمت  گرفته شد.  بازی  به  نوراللهی  احمد 
هافبک احسان پهلوان نخستین بازی اش را انجام داد و در 
سمت چپ بشار رسن انجام وظیفه کرد. وحید امیری هم به 
عنوان مهاجم سایه کمی عقب تر از عیسی آل کثیر زوج خط 

حمله را درست کرده بود.
در نیمه اول هیچ چیز خوب پیش نرفت. شروع رسمی یک 
فصل با یک بازی پرفشار و پراسترس در یک کشور دیگر 
سختی های خاص خود را دارد. ناهماهنگی و دستپاچگی 
در تیم به وضوح دیده می شد. همکاری های ۲ و سه نفره 
شکل نمی گرفت و تعداد پاس های متوالیِ صحیح به عدد 
پنج نمی رسید. تیم ۲ بار تا آستانه دریافت گل پیش رفت 
اما درخشش لک و چاشنی خوش شانسی مانع از فروپاشی 
دروازه شد. سعید آقایی و شجاع خلیل زاده در برابر سرعت 
فهد رشیدی، بال راست التعاون کم آورده و سورپرایز شده 
بودند و هر ۲ موقعیت از همین سمت و از فضای پشت 

آقایی به وجود آمد.
سیامک نعمتی با پست خود کنار نیامده بود و استرس 
زیادی را تحمل می کرد. سرلک به شناخت خوبی از نحوه 
بازی نوراللهی نرسیده بود و پهلوان کاملا در جو بازی گم 
شده بود که این مساله به شخصیت او هم برمی گشت. 
احسان از طرفی توانایی عبور از یار مقابل را داشت و از سویی 
دیگر اعتماد به نفس لازم برای عملی کردن این پتانسیل 

بالقوه را نداشت. آل کثیر نیز در خط حمله صاحب موقعیت 
چندانی نشده بود و مجبور بود به کناره ها بیاید و انرژی اش 
را صرف دوندگی برای گرفتن توپ کند. حامد لک ولی نه 
تنها بهترین تازه وارد که بهترین مهره پرسپولیس و زمین بود 
که ۲ گل را خرید. او در همین بازی اول انتظارها را از خود 

به شدت بالا برد.
در ۴۵ دقیقه دوم ورق بازی برگشت. التعاون در همان نیمه 
اول هم نشان داده بود که تیم قدرتمند و با برنامه ای نیست. 
آن ها با جلو آمدن پرسپولیس و با صحبت هایی که یحیی 
با بازیکنانش انجام داد کاملا به زمین خود رفت تا به یک 
امتیاز برسد و جایگاه خود را در صدر جدول حفظ کند. عدم 
نفوذ بازیکنان کناری التعاون این اجازه را به آقایی و نعمتی 
داد تا کاملا به کارهای هجومی تیم اضافه شوند. نفراتی 
چون امیری و رسن هم با حرکات پا به توپ دفاع حریف را 
آزمودند. آل کثیر جرات شوتزنی پیدا کرد و سرلک به خوبی 

در میانه میدان توپ ها را جمع می کرد.
به وضوح دیده می شد که بازیکنان دقیقه به دقیقه باهم 
بیشتر مَچ می شدند و با فضای موجود اُخت تر می شدند. 
سرانجام ارسال کرنر از سوی امید عالیشاه تازه وارد، اثرگذاری 
وحید امیری و ضربه دقیق شجاع خلیل زاده گل برتری را 
برای نماینده کشورمان به ارمغان آورد. بردی که پرسپولیس 
را چهار امتیازی کرد و فاصله اش با ۲ تیم نخست را به ۲ 

امتیاز کاهش داد.
مساله ای که در این روزها باید در نظر داشت، این است که 
پرسپولیس با تغییراتی که در ترکیبش ایجاد شده و نفراتی 
که اضافه شده اند نیاز به زمان دارد تا جا بیفتد. تقریبا نیمی 
از تیم را نفرات جدید تشکیل داده بودند. اکثر آن ها فضای 
بازی برای تیمی پرهوادار را تجربه نکرده اند و باید به آن ها 
اعتماد شود تا تمرکز لازم را داشته باشند و با نفرات قدیمی 

و جو تیم خودشان را تطبیق دهند.
داشتن  روزها  این  در  کلیدواژه  ترین  اوصاف مهم  این  با 
صبر است. تزریق این واژه از سوی پیشکسوتان، مدیران و 
هواداران به تیم و کادرفنی  باعث می شود تا آن ها هرچه 
سریع تر به بازدهی کامل برسند. پرسپولیس در برابر التعاونِ 
نه چندان قدرتمند و بحران زده در اولین بازی رسمی، نمره 
قبولی گرفت ولی ایرادهای مشخصی در تیم دیده شد. به جز 
بحث عدم شناخت، کارهای ترکیبی قابل توجهی دیده نشد. 
مهاجمان تغذیه نشدند و حربه های مشخصی برای رسیدن 
به دروازه حریف وجود نداشت. مدافعین کناری در کارهای 
دفاعی به خوبی فضای پشت سرشان را پوشش ندادند و این 
در بازی های بزرگ تر با رقبای سرسخت تر می تواند مشکل ساز 
زمان  مرور  به  و  آرام  فضایی  در  مشکلات  این   اما  شود. 

می تواند رو به بهبود برود و حل شود.

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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مسابقات جهانی کشتی امیدها 2020 لغو شدورزشی
سایت اتحادیه جهانی کشتی در خبری اعلام کرد که با موافقیت کمیته اجرایی، رقابت های جهانی زیر 23 

سال جهان )امیدها( در سال 2020 میلادی برگزار نخواهد شد.

چالشی سخت و جذاب  امیرخان؛

پایان فرمانروایی یا آغاز قدرت نمایی ژنرال؟

فصل گذشته، پر افتخارترین مربی ایرانی تاریخ لیگ برتر، 
روزهای خوشایندی را نمی گذراند. بدون شک، امیر قلعه 
نویی یکی از بهترین مربیان فوتبال ایران است اما حالا، 
با چالشی جدید در دوران  امیراردلان خان قلعه نویی، 
مربیگری خود رو به رو شده است، چالشی که می تواند 
هزینه ای گران، برای این مربی داشته باشد، غرامتی که 
می تواند به پایان عصر مربیگری او یا آغاز فصلی جدید 

برای او باشد.
اگر نخواهیم از قید همیشه استفاده کنیم، به عقیده 
فوتبالی ها، اغلب تیم های امیر قلعه نویی تا دندان 
مسلح بوده اند و ژنرال فوتبال ایران را در تیم های پرمهره 
و با امکانات بالا دیده ایم، این روال در تیم های استقلال، 
سپاهان و تراکتور و حالا گل گهر سیرجان، به طور کامل 

طی شده است.
این فصل از مسابقات لیگ برتر در شرایطی برگزار می شود 

که سپاهان به طور قطع، یکی از سه تیم پرمهره این بازی 
ها بود، اما حال و روز سپاهانی ها با قلعه نویی، چندان 
مساعد نبود، سپاهانی که در هر پست چند بازیکن نامی 

داشتند اما نتوانستند نتیجه مطلوبی بگیرند.
گیری  نتیجه  عدم  برای  شود  می  را  مختلفی  دلایل 
سپاهان اصفهان نام برد، اما نوک پیکان تمامی انتقادات 

به سمت امیر قلعه نویی بود.
امیرخان حالا که سرمربی گل گهر سیرجان است،  اما 
تیمی متمول و سرمایه دار که ژنرال با آن ها به دنبال 
نشان دادن توانایی های فنی اش است، البته دست او 
هم کاملا باز است و تیم خوبی در اختیار ژنرال قرار گرفته 

است.
با تاکتیک خاصی بازی می  تیم های امیرقلعه نویی 
کنند، روش هایی که فوتبال گذشته ایران )حدود پانزده 
سال پیش( را برای همه فوتبالدوستان تداعی می کند، 
در این روش بازی، اغلب برنامه تیم ها در توپ های بلند 
و با استفاده از ضربات شروع مجدد و ایستگاهی است، 
روشی که شاید، دیگر در فوتبال امروز ایران جوابگو نباشد 
و به عقیده خیلی ها این طور تیم ها دیگر در فوتبال ایران 
نتیجه نمی گیرند، اما طبق کارنامه ای که قلعه نویی در 
چند فصل اخیر داشته است، خیلی ها در سیرجان او 
را موفق می بینند و معتقدند، گل گهر قلعه نویی را به 

فوتبال ایران باز می گرداند .

مدیراجرایی کمیته سازماندهی المپیک توکیو اعلام کرد که 
تصمیم گیری در مورد اینکه چه تعداد تماشاگر قادر خواهند 
بود در المپیک و پارالمپیک به تعویق افتاده توکیو حضور 

داشته باشند، تا سال ۲۰۲۱ انجام نخواهد شد.
به گزارش ایرنا، به دلیل پاندمی ویروس کرونا بازی های 
تابستانی ۲۰۲ توکیو ۱۲ ماه به تعویق افتاد با این حال 
همچنان ابهامات زیادی در خصوص این رویداد و حتی 
برنامه ریزی مجدد آن وجود دارد؛ تورنمنتی که مطابق برنامه 

جدید از ۲۳ جولای ۲۰۲۱ آغاز خواهد شد.
»توشیرو موتو« رئیس کمیته سازماندهی المپیک توکیو 
نظر در خصوص تماشاگران و  تبادل  و  گفت که بحث 
همچنین محدودیت های احتمالی مورد نیاز برای اعمال 
در مورد ظرفیت ورزشگاه ها، همچنان ادامه خواهد داشت.

داشت:  اظهار  توکیو  در  در یک نشست مطبوعاتی  وی 
اینکه چند درصد از ظرفیت کلی ورزشگاه ها باید در اختیار 
تماشاگران قرار گرفته و زمانی که حرف از اعداد و ارقام 

دقیق در میان باشد، نمی توان گفت که آیا تا ماه دسامبر 
این موضوع مشخص خواهد شد یا خیر.

موتو افزود: باید شرایط را در خصوص شیوع کووید-۱۹ به 
دقت رصد کنیم. نباید درست بلافاصله قبل از آغاز بازی ها 
تصمیم گیری کرد اما بی شک باید شرایط را به طور کامل 

زیر نظر داشته باشیم.
ظرفیت مجاز برای حضور تماشاگران در رویدادهای ورزشی 

حرفه ای ژاپن در حال حاضر حداکثر ۵هزار نفر است.
»جان کوتس« رئیس کمیسیون هماهنگی المپیک توکیو 
نیز هفته گذشته در گفت وگویی اعلام کرد که المپیک 

توکیو »با یا بدون کووید-۱۹« برگزار خواهد شد«.
موتو در خصوص اظهارات کوتس تاکید کرد: کاملا مطمئن 
هستیم که در این خصوص اجماع داریم و اظهارات کوتس 
براساس این پیش شرط مطرح شده است که اقدامات بی 
عیب و نقص مقابله با کرونا به طور تمام و کمال انجام 

شود.

پایهیادداشت

»علی نژاد«: 

بنا و هاشمی سرمایه های کشتی و تیراندازی هستند

معاون توسعه ورزش حرفه ای و قهرمانی وزارت ورزش و 
جوانان از دشواری پیش بینی محاکم قضایی در پرونده جودو 

سخن گفت. 
به گزارش »دنیای هوادار«، مهدی علی نژاد اظهار داشت: 
است.  دشوار  جودو  پرونده  در  قضایی  محاکم  پیش بینی 
از   دفاع  المپیک  ملی  کمیته  و  ورزش  وزارت  رسالت  اما 

فدراسیون جودو بوده و هست.
وی ادامه داد: این تعلیق ظالمانه است و با مبانی بین المللی 
مغایرت دارد. بعد از اینکه در فدراسیون جهانی به اعتراض 
تعلیق ایران توجه نشد، به دادگاه عالی ورزش شکایت کردیم.

معاون وزیر ورزش اضافه کرد: با این حال تلاش کردیم در 
کنار کمیته ملی المپیک هزینه های گزاف دادرسی پرداخت 
و برای هماهنگی جلساتی برگزار شود. اکنون پنج نفر از 
نمایندگان ما در دادگاه شرکت می کنند. امیدوارم نتیجه به 

نفع ایران باشد.
علی نژاد این را هم گفت: اگر شکست بخوریم، برای ورزش 
ایران مشکلی پیش نمی آید و این مربوط به جودو است و 

تعلیق آن ادامه خواهد داشت.
وی درباره استعفای ایلخان نوری از ریاست فدراسیون نجات 
غریق گفت: این استعفا پذیرفته شد و ابتدای هفته آینده 

سرپرست معرفی می شود.

بنا و هاشمی سرمایه های کشتی و تیراندازی هستند

وی درباره حمایت از مربیان داخلی مانند محمد بنا و الهام 
هاشمی در کشتی و تیراندازی گفت: تاکید وزارت ورزش 
بکارگیری از مربیان داخلی است و در حوزه ملی اگر نیاز به 
مربی خارجی بود، در کمیته مربوطه با شرایط خاص بررسی 
می شود. اما نمی گوییم هیچ مربی خارجی در ایران نباشد.

این مقام مسئول اظهار داشت: بنا و هاشمی سرمایه های 
را  ها  آن  قدر  تیراندازی  و  و کشتی  ما هستند  مربیگری 
می دانند. می دانستم علیرضا دبیر با تسلط بر اوضاع و دیدگاه 
فنی بالا موضوع را اداره می کند. در مورد خانم هاشمی هم 

پیگیری می کنم و اگر مشکلی باشد حل می شود.
اهالی  از  برخی  تجمع  خصوص  در  ورزش  وزیر  معاون 
رشته بولینگ و بیلیارد مقابل وزارت ورزش برای بازگشت 
هاشم اسکندری، رئیس فدراسیون تصریح کرد: نمی توانیم 
فراتر از قانون باشیم. فرد برای چهار سال  ریاست انتخاب 

می شود. اسکندری به دلیل قرار دادسرا 6 ماه امکان حضور در 
فدراسیون را نداشت. این مدت تمام شده و وی به فدراسیون 
بازگشته است. او پرونده ای در مرحله دادسرا دارد و تا وقتی 
محکومیت قضایی ندارد، اتهامات قابل اعمال و تصمیم از 
با پایه و اساس درستی  سوی ما نیست. این اعتراض را 

نمی دانم.
علی نژاد همچنین در بخش دیگری از سخنان خود گفت:  
به  موفق  اینچئون   ۲۰۱۴ آسیایی  بازی های  در  کمانداران 
کسب مدال طلا شدند اما در بازی های آسیایی ۲۰۱۸ جاکارتا 
مدالی کسب نکردند با این وجود از ورزشکاران المپیکی این 

رشته انتظار مدال در المپیک را داریم.
پیگیری  با  خوشبختانه  کرد:  نشان  خاطر  همچنین  وی 
فدراسیون تیراندازی با کمان، به زودی خوابگاه ورزشکاران 
افتتاح خواهد شد و البته ایجاد و توسعه زیرساخت ها نباید 
منحصر به استان تهران یا شهر تهران باشد بلکه باید شاهد 
توسعه همگانی و قهرمانی این رشته در سایر استان های 

کشور باشیم.
اداری  بخش  ایجاد  داشت:  اظهار  ورزش  وزیر  معاون 
آزادی کمک  با کمان در کنار سایت  فدراسیون تیراندازی 
برای  شرایط  بهتر  شدن  فراهم  و  تیراندازان  برای  زیادی 

برنامه های تیم های ملی است.
شروع  و  اردوها  بازگشایی  به  اشاره  با  ادامه  در  نژاد  علی 
تمرینات تیم های ملی تیراندازی با کمان گفت: خوشبختانه 
با توجه به انجام تمرینات این رشته در فضای باز، تیراندازان 
می توانند به سطح خوبی از آمادگی دست یابند و این رشته 
به بازی های کشورهای اسلامی به میزبانی کشور ترکیه نیز 
افزوده شده و از تیراندازان انتظار مدال های رنگارنگ و طلا 

داریم.
 وی افزود: ایران توانایی میزبانی در این رشته را دارد و وزارت 
ورزش از فدراسیون تیراندازی با کمان برای کسب امتیاز 

میزبانی حمایت می کند.
کمان،  با  تیراندازی  فدراسیون  سالیانه  و  عمومی  مجمع 
امروز )چهارشنبه( با ریاست »مهدی علی نژاد«، »کیکاووس 
سعیدی« سخنگو و دبیر کل کمیته ملی المپیک، »غلامرضا 
شعبانی بهار« ریاست فدراسیون و برخی اعضا فدراسیون و 
کادر تیم های ملی در سالن فارسی اکادمی ملی المپیک به 

صورت وبینار برگزار شد.

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

پایه

»رئیس کمیته سازماندهی«:

تکلیف حضور تماشاگران در المپیک توکیو سال 
۲۰۲۱ روشن خواهد شد
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